
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 10 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 21 de novembre de 2022, al 
local de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
 .- Sr. Lluís Ruiz (ERC) 

.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

.- Sr. Oriol Ribalta, Alcalde de Sallent 
 

Excusa la seva presència, el Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes 
i Cornet), el Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes i el Sr. Josep 

Crispi (Fem Poble)  

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 21 de novembre de 2022, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria 
Vella (C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les 
persones a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la 
Junta de Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. 
Núria Creus Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat 
convocats reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 

 



 

ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 9 del 17 d’octubre de 2022. 

Es fa lectura de l’acta número 9, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 17 d’octubre de 2022 i s’aprova. 

 

2. Nous temes 
- Reunió amb AFA Els Pins 

Aquest punt de l’ordre del dia es descarta ja que finalment els membres de l’AFA Els 
Pins no han pogut assistir a la reunió. S’acorda posposar la reunió i emplaçar-los 
novament. 

 
- Festes de la tardor 26/11/2022 i Fira de Nadal 27/11/2022 

El Sr. Benjamí Oller informa que en el marc de les festes de tardor està previst celebrar, 
d’una banda el dissabte al vespre, un sopar degustació a càrrec de “Fenya Rai” i de 
l’altre, el festival Test que tindrà lloc el diumenge. Aquest últim finalment es farà a 
l’escola en comptes de l’església.  

 
El diumenge a la tarda té lloc la fira de l’oli i la fira de Nadal. 
 
- Pessebre Vivent 18/12/2022 

El Sr. Lluís Trulls informa que aquesta setmana es celebrarà una reunió per organitzar 
el pessebre vivent d’enguany. 

 

- Pla d’usos equipaments municipals: Pavelló, Centru 
La Presidenta de l’OTP informa que des de l’àrea de Serveis Tècnics s’està redactant 
un pla d’usos dels equipaments municipals. A l’efecte, es posaran en contacte amb el 
responsable dels equipaments de Cabrianes per concertar una visita als mateixos. 

 

- Pressupostos 2023 
El pressupost de l’any 2023 serà continuista de l’anterior. L’Alcalde de Sallent, el Sr. 
Oriol Ribalta, es compromet (si la hisenda municipal ho suporta) a col·laborar al llarg de 
l’any amb les necessitats que puguin sorgir a Cabrianes. 
 
L’Alcalde de Sallent, informa que s’ha encarregat la redacció del projecte d’urbanització 
del C/ Antònia Soler. 

 
 
 
 



3. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.  

- Teulada El Centru. El pressupost del Sr. Gabriel Comas per a l’arranjament de la 

teulada del Centru s’executarà abans d’acabar l’any.  
- ST Encimentar pas pavelló/Els Pins. Vist que això no és una actuació prioritària 

ni urgent, s’acorda, exclusivament, pressupostar la intervenció. 
- Línia de vida Pavelló i El Centru. Resta pendent de rebre el pressupost del Sr. 

Viladrich. 
- Esporgar arbres c/ Ginesta. Es dona compte de que aquests treballs s’executaran 

durant aquest mes. 
- Fanals Cr. Ginesta. Es dona compte als membres de l’OTP que ja s’ha traslladat 

a l’enginyer municipal, la ubicació exacta dels fanals a instal·lar al C. Ginesta. 
 
4. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions.  
- Trobada veïnal amb l’Oficina de l’habitatge 

Des de l’Ajuntament es donarà trasllat dels possibles beneficiaris de Cabrianes de la 
subvenció que gestiona l’Oficina de l’habitatge municipal per a la millora de l’eficiència 
energètica. 

 
5. Assumptes sobrevinguts  

En tot cas, des de l’Ajuntament s’acorda demanar tres pressupostos per la intervenció 
prevista en la vorera que connecta el poble amb la Fàbrica Berenguer. Un cop es tinguin 
es valorarà la despesa i com es distribuirà la seva assumpció a nivell pressupostari (OTP 
i Ajuntament). 
 
El Sr. Oriol Ribalta informa que, de manera imminent, Stradivarius iniciarà les obres de 
construcció de l’aparcament. 

  
6. Precs i preguntes. 

No n’hi ha. 

 

 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21:45 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


